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Finanšu komitejas  sēdes protokols 
Parka iela 2, Lieģi, Tadaiķu pagasts, Dienvidkurzemes novads 

 
20.04.2023. Nr. 4 
 
 
Sēde sasaukta 2023.gada 20. aprīlī plkst. 14:00 
Sēde sākta 2023.gada 20. aprīlī plkst. 14:02 
Sēde slēgta plkst. 17:00 
 
Sēdi vada: komitejas priekšsēdētāja vietnieks Sandris Bēča 
Sēdi protokolē: komitejas sekretāre Santa Ķūse 
 
Sēdē piedalās 7 komitejas locekļi: 
Andris Jankovskis, Edgars Treimanis, Juris Grasmanis, Andris Jefimovs (attālināti), Gatis 
Kalniņš, Raimonds Reinis (attālināti), Jānis Veits 
 
Sēdē piedalās: 
Domes priekšsēdētāja vietnieks attīstības jautājumos Raivis Kalējs, deputāts Andrejs 
Radzevičs, juriste Gunta Gulbe, Iekšējā audita nodaļas vadītājs Aigars Evardsons, 
sabiedrisko attiecību speciāliste Kristīne Dundure, Finanšu nodaļas vadītājs Gints 
Brumbergs, Finanšu nodaļas vadītāja Evija Farbotko, Personāla daļas vadītāja Mairita 
Krētaine, juriste Dace Riekstiņa, SIA “Aizputes nami” valdes locekle Vēsma Martuzāne, 
Veselības centra aprūpes vadītāja Vija Jablonska, nekustamo īpašumu speciāliste Ilze 
Lācīte, nekustamo īpašumu speciāliste Marina Kokovihina, projektu vadītāja 
infrastruktūras attīstības jomā Signe Rozenšteina, galvenā grāmatvede Larisa Tiļuga, 
Aizputes novadpētniecības muzeja vadītāja Jolanta Berga, Sporta pārvaldes Aizputes 
nodaļas vadītājs Indulis Laškovs, Administratīvās daļas vadītāja Madara Lagzdiņa 
 
Sēdē nepiedalās 1 komitejas loceklis: Aivars Priedols (atrodas atvaļinājumā). 
 
Sēdes veids: atklāta. 
 
Sēde tiek ierakstīta audioierakstā. 
 
 
 
 
 



Sēdes darba kārtība: 
 

1. Par Dienvidkurzemes novada pašvaldības 2022.gada pārskata apstiprināšanu 

2. Par prioritārā investīciju projekta “Lietus ūdens atvades sistēmas izbūve Pavasara 
ielā, Aizputē, Dienvidkurzemes novadā” īstenošanai aizņēmuma ņemšanu Valsts 
kasē 

3. Par aizņēmumu investīciju projekta „Grants ielu asfaltēšana Aizputes pilsētā, 
apvienojot ar autobusa pieturas izveidi Ceriņu ielā - Aizputē” īstenošanai 

4. Par aizņēmumu no Valsts kases projekta “Pašvaldības autoceļa- Bārtas autoceļš – 
Limbiķi - Ālande pārbūve (A12)” īstenošanai 

5. Par EJZF projekta "Baltijas jūras piekrastes sasniedzamības uzlabošana Grobiņas 
novada, Medzes pagastā īstenošanai aizņēmumu ņemšanu Valsts kasē 

6. Par saistošo noteikumu “Par decentralizēto kanalizācijas pakalpojumu sniegšanas 
un uzskaites kārtību Dienvidkurzemes novada pašvaldībā” apstiprināšanu 

7. Par nekustamā īpašuma nodokli normatīvajos aktos noteiktajā termiņā nenodotām 
ēkām 

8. Par grozījumiem Dienvidkurzemes novada Sporta pārvaldes amatu katalogā 

9. Par grozījumiem 04.01.2023. "Pilnvarojuma līguma ar SIA "Aizputes nami" par 
dzīvojami māju apsaimniekošanu un pārvaldīšanu" Pielikumā 

10. Par nekustamā īpašuma "Brūzis", Kalēti, Kalētu pagasts, nedzīvojamo telpu nomas 
līguma slēgšanu 

11. Par zemes vienības daļas Brīvības iela 13, Vaiņode, Vaiņodes pagasts, 
iznomāšanu karsto dzērienu tirdzniecības automāta izvietošanai 

12. Par atzinuma sniegšanu 

13. Par atzinuma sniegšanu 

14. Par izmaiņām Dienvidkurzemes novada Kultūras pārvaldes amatu katalogā 

15. Par ziedojumu sadarbības pašvaldībai Ukrainā 

 
 

Sēdes vadītājs S.Bēča, pēc Būvvaldes lūguma, ierosina no sēdes darba kārtības 
izslēgt jautājumu “7.§ Par nekustamā īpašuma nodokli normatīvajos aktos noteiktajā 
termiņā nenodotām ēkām” un kā papildus izskatāmo jautājumu iekļaut jautājumu "Par 
atzinuma sniegšanu". 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  
6 (Sandris Bēča, Juris Grasmanis, Andris 
Jankovskis, Andris Jefimovs, Raimonds Reinis, 
Jānis Veits) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  
2 (Gatis Kalniņš - Nepiedalās balsojumā, Edgars 
Treimanis - Nepiedalās balsojumā) 



Nolemj: 
Sēdes darba kārtībā kā papildus izskatāmo jautājumu 
iekļaut jautājumu "Par atzinuma sniegšanu". 

 
Sēdes vadītājs S.Bēča ierosina sēdes darba kārtībā kā papildus izskatāmo 

jautājumu iekļaut jautājumu "Par izmaiņām Dienvidkurzemes novada Kultūras pārvaldes 
amatu katalogā". 

Par lēmumu balso: "par"  -  
7 (Sandris Bēča, Juris Grasmanis, Andris 
Jankovskis, Andris Jefimovs, Raimonds Reinis, 
Edgars Treimanis, Jānis Veits) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  1 (Gatis Kalniņš - Nepiedalās balsojumā) 

Nolemj: 
Sēdes darba kārtībā kā papildus izskatāmo jautājumu 
iekļaut jautājumu “Par izmaiņām Dienvidkurzemes 
novada Kultūras pārvaldes amatu katalogā". 

 
Sēdes vadītājs S.Bēča ierosina sēdes darba kārtībā kā papildus izskatāmo 

jautājumu iekļaut jautājumu "Par ziedojumu sadarbības pašvaldībai Ukrainā". 
 

Par lēmumu balso: "par"  -  
7 (Sandris Bēča, Juris Grasmanis, Andris 
Jankovskis, Andris Jefimovs, Raimonds Reinis, 
Edgars Treimanis, Jānis Veits) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  1 (Gatis Kalniņš - Nepiedalās balsojumā) 

Nolemj: 
Sēdes darba kārtībā kā papildus izskatāmo jautājumu 
iekļaut jautājumu "Par ziedojumu sadarbības 
pašvaldībai Ukrainā”. 

 
 

1.§ 
Par Dienvidkurzemes novada pašvaldības 2022.gada pārskata apstiprināšanu 

Ziņo Larisa Tiļuga 

Būtība - Pamatojoties uz  Likuma par budžetu un finanšu vadību, 30.panta pirmo 
daļu, Pašvaldību likuma 10.panta 1.daļas 2.punktu, Grāmatvedības likuma 18.pantu, 
2021. gada 28.septembra Ministru kabineta noteikumiem Nr. 652 "Gada pārskata 
sagatavošanas kārtība, nepieciešams apstiprināt Dienvidkurzemes novada pašvaldības 
2022.gada pārskatu. 

 

https://likumi.lv/ta/id/300000
https://likumi.lv/ta/id/300000


L.Tiļuga iepazīstina komitejas locekļus ar sagatavoto Dienvidkurzemes novada 
pašvaldības 2022.gada pārskatu. 

A.Radzevičs norāda par neprecizitāti pielikumā “Vadības ziņojums” pēdējā 
rinkopā. 

L.Tiļuga atbild, ka vadības ziņojumu sagatavo domes priekšēdētājs, bet apsola 
veikt precizējumus. 

A.Radzevičs norāda, ka pēc pielikumos pieejamās informācijas Dienvidkurzemes 
pašvaldība 2022.gadā ir paveiksi mazāk, nekā 2021.gadā.  

L.Tiļuga atzīst, kas samazinājums saistīts ar attīstības projektu izpildēm. 

A.Radzevičs piekrīt, ka tas varētu būt iemesls samazinājumam un norāda, ka 
šobrīd pašvaldība īsteno tikai 2021.gada paredzētos attīstības un investīcijas projektus.  

A.Radzevičs jautā, kādas kapitāldaļas 2021.gadā iegādātas par 1,6 milj. EUR 

L.Tiļuga informē, ka 2021.gadā pašvaldība ieguldījusi finansējumu SIA “Priekules 
nami” pamatkapitālā.  

A.Radzevičs norāda, ka pēc informācijas gada pārskatā, arī transfertu apjoms ir 
daudzkārt palielinājies – 2022.gadā137 milj. EUR. 

L.Tiļuga atbild, ka palielinājums radies pārņemot pašvaldības līdzekļus pēc 
administratīvās reformas, t.sk. arī līdzekļi, kas līdz šim nav bijuši uzskaitīti pašvaldību 
bilancēs. 2022.gadā pārņemot Pāvilostas komunālā uzņēmuma lietas un piesaistot SIA 
“Grobiņas namservisam” atklāts, ka Pāvilostas pašvaldības bilancē nav uzskaitīta 
kanalizācijas un ūdensaimniecības sistēmas, tāpēc arī tranfertos 2022.gadā radies 
pieaugums. 

E.Treimanis jautā vai kanalizācijas un ūdensaimniecības sistēmai ir veikts 
pārvērtējums? 

L.Tiļuga informē, ka pārvērtēšana nav veikta un ik pa laikam pašvaldībai šādā 
veidā atrodas papildus finanšu līdzekļi. 

A.Radzevičs jautā vai tos ieskaista tā gada bilancē? 

L.Tiļuga atbild, ka ieskaita tā gada bilancē, kurā finanšu līdzekļi atrasti. 

A.Radzevičs jautā vai kanalizācijas un ūdensaimniecības sistēma Pāvilostas 
pagastā norādīta pašvaldības bilancē? 

L.Tiļuga atbild, ka kanalizācijas un ūdensaimniecības sistēma uzskaitīta 
pašvaldības bilancē, bet valdījumā tiks nodota SIA “Grobiņas namserviss”. Nolietojumu 
sistēmai aprēķinās pašvaldība. 

E.Treimanis norāda, ka vienu kanalizācijas un ūdensaimniecības sistēmu mēs 
atrodam, bet vienai iekārtai iedodam naudu, to ieguldot pamatkapitālā, kas šo 
kanalizācijas un ūdensaimniecības sitēmu uzbūvē, abās teritorijās ir vienāda sistēma, bet 
vienā gadījumā iedzīvotājs par to samaksā, otrā nē. E.Treimanis norāda, ka šo jautājumu 
vajadzētu pārskatīt, lai būtu vienāds princips un novada teritorijās neveidojas lielas 
kanalizācijas un ūdensaimniecības tarifu atšķirības, pieminot, ka atšķirība arī rodas, no 
tā, kā kanalizācijas un ūdensaimniecības sistēmas norādītas pašvaldības bilancē. 



L.Tiļuga informē, kāds bijis pašvaldības lēmums, tā attiecīgi grāmatvedība 
norādījusi bilancē. Pašvaldībā veikts arī zvērinātu revidentu audits, kurā neatbilstības nav 
konstatētas. 

A.Radzevičs jautā vai var iepazīties ar revidentu atzinumu? 

L.Tiļuga apsola līdz domes sēdei nosūtīt deputātiem e-pastos revidenta atzinumu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  
8 (Sandris Bēča, Juris Grasmanis, Andris 
Jankovskis, Andris Jefimovs, Gatis Kalniņš, 
Raimonds Reinis, Edgars Treimanis, Jānis Veits) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai domes sēdē darba kārtības 
jautājumu "Par Dienvidkurzemes novada 
pašvaldības 2022.gada pārskata apstiprināšanu" ar 
labojumiem. 

 
 

2.§ 
Par prioritārā investīciju projekta “Lietus ūdens atvades sistēmas izbūve 
Pavasara ielā, Aizputē, Dienvidkurzemes novadā” īstenošanai aizņēmuma 

ņemšanu Valsts kasē 

Ziņo Gints Brumbergs 

Būtība - Dienvidkurzemes novada  pašvaldības rīcības un investīciju plānā 2022.-
2027.gadam paredzēts augstas prioritātes projekta Nr. 1.1.14 “Lietus ūdens atvades 
sistēmas izbūve Pavasara ielā, Aizputē, Dienvidkurzemes novadā” īstenošana. 

Projekta rezultātā tiks uzlabota pilsētas infrastruktūra, izbūvēta lietus ūdens 
atvades sistēma no Pavasara ielas un blakus teritorijām kā arī veikta ielu seguma maiņa. 

Projekta īstenošanai nepieciešamā summa plānota EUR 293883,28 (divi simti 
deviņdesmit trīs tūkstoši astoņi simti astoņdesmit trīs euro un 28 centi)  apmērā. Kopējās 
būvdarbu izmaksas pēc iepirkuma veikšanas ir EUR 279888,84 (divi simti septiņdesmit 
deviņi tūkstoši astoņi simti astoņdesmit astoņi euro un 84 centi)  ar PVN. Projekta 
būvuzraudzībai un autoruzraudzībai plānoti EUR 13994,44 (trīspadsmit tūkstoši deviņi 
simti deviņdesmit četri euro un 44 centi).   

 
G.Brumbergs norāda, ka nepieciešams labot lēmumprojekta nosaukumu uz  

"Par 2023.gada prioritārā investīciju projekta  “Lietus ūdens 
atvades sistēmas izbūve Pavasara ielā, Aizputē, 
Dienvidkurzemes novadā” noteikšanu un aizņēmuma 
ņemšanu Valsts kasē". 
 



Par priekšlikumu balso: 
"par"  -  

 
8 (Sandris Bēča, Juris Grasmanis, Andris 
Jankovskis, Andris Jefimovs, Gatis Kalniņš, 
Raimonds Reinis, Edgars Treimanis, Jānis Veits) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Labot lēmumprojekta nosaukumu uz "Par 2023.gada 
prioritārā investīciju projekta  “Lietus ūdens atvades 
sistēmas izbūve Pavasara ielā, Aizputē, 
Dienvidkurzemes novadā” noteikšanu un 
aizņēmuma ņemšanu Valsts kasē".  

 
G.Brumbergs informē, ka nepieciešams labot lēmuma lemjošo daļu, izsakot šādā  

redakcijā: 
 

"1. Noteikt par Dienvidkurzemes novada pašvaldības 
domes 2023.gada prioritāro investīciju projektu “Lietus 
ūdens atvades sistēmas izbūve Pavasara ielā, Aizputē, 
Dienvidkurzemes novadā”. 

2. 2023.gada prioritārā investīciju projekta “Lietus ūdens 
atvades sistēmas izbūve Pavasara ielā, Aizputē, 
Dienvidkurzemes novadā” īstenošanai, kas atbilst Liepājas 
valstspilsētas un Dienvidkurzemes novada attīstības 
programmai 2022. - 2027. gadam, nodrošinot lietderīgu 
investīciju īstenošanu pašvaldības autonomās funkcijas - 
gādāt par pašvaldības administratīvās teritorijas pretplūdu 
pasākumiem un pašvaldības īpašumā esošo ceļu 
uzturēšanas izpildi: 

2.1. ņemt ilgtermiņa aizņēmumu 240984 EUR (divi 
simti četrdesmit tūkstoši deviņi simti astoņdesmit četri euro) 
no Valsts kases ar tās noteikto procentu likmi uz 10 gadiem 
ar atlikto pamatsummas maksājumu līdz 2024.gada 
janvārim. Aizņēmuma atmaksu garantēt ar pašvaldības 
budžetu. Aizņēmumu izņemt 2023.gadā." 

Par priekšlikumu balso: 
"par"  -  

 
8 (Sandris Bēča, Juris Grasmanis, Andris 
Jankovskis, Andris Jefimovs, Gatis Kalniņš, 
Raimonds Reinis, Edgars Treimanis, Jānis Veits) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 



"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Labot lēmuma lemjošo daļu, izsakot šādā redakcijā: 
 

"1. Noteikt par Dienvidkurzemes novada 
pašvaldības domes 2023.gada prioritāro investīciju 
projektu “Lietus ūdens atvades sistēmas izbūve 
Pavasara ielā, Aizputē, Dienvidkurzemes novadā”. 

2. 2023.gada prioritārā investīciju projekta 
“Lietus ūdens atvades sistēmas izbūve Pavasara 
ielā, Aizputē, Dienvidkurzemes novadā” 
īstenošanai, kas atbilst Liepājas valstspilsētas un 
Dienvidkurzemes novada attīstības programmai 
2022. - 2027. gadam, nodrošinot lietderīgu 
investīciju īstenošanu pašvaldības autonomās 
funkcijas - gādāt par pašvaldības administratīvās 
teritorijas pretplūdu pasākumiem un pašvaldības 
īpašumā esošo ceļu uzturēšanas izpildi: 

2.1. ņemt ilgtermiņa aizņēmumu 240984 EUR (divi 
simti četrdesmit tūkstoši deviņi simti astoņdesmit 
četri euro) no Valsts kases ar tās noteikto procentu 
likmi uz 10 gadiem ar atlikto pamatsummas 
maksājumu līdz 2024.gada janvārim. Aizņēmuma 
atmaksu garantēt ar pašvaldības budžetu. 
Aizņēmumu izņemt 2023.gadā." 

  

Par lēmumu balso: "par"  -  
8 (Sandris Bēča, Juris Grasmanis, Andris 
Jankovskis, Andris Jefimovs, Gatis Kalniņš, 
Raimonds Reinis, Edgars Treimanis, Jānis Veits) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai domes sēdē darba kārtības 
jautājumu "Par prioritārā investīciju projekta “Lietus 
ūdens atvades sistēmas izbūve Pavasara ielā, 
Aizputē, Dienvidkurzemes novadā” īstenošanai 
aizņēmuma ņemšanu Valsts kasē" ar labojumiem. 

 
 

3.§ 
Par aizņēmumu investīciju projekta „Grants ielu asfaltēšana Aizputes pilsētā, 

apvienojot ar autobusa pieturas izveidi Ceriņu ielā - Aizputē” īstenošanai 



Ziņo Gints Brumbergs 

Būtība - Dienvidkurzemes novada pašvaldības rīcības un investīciju plāna 2022.-
2027.gadam projekts Nr. 5.1.41 un Nr.5.1.46 paredz “Grants ielu asfaltēšanu Aizputes 
pilsētā, apvienojot ar autobusa pieturas izveidi Ceriņu ielā - Aizputē”. 

Projekta rezultātā tiks uzlabota pilsētas infrastruktūra, veikta ielu seguma maiņa – 
Smilšu ielā (133m), Bērzu ielā (131m), Ganību ielā (134m), Robežu ielā (480m), Ošu 
gatvē (451m), Jura Mātera ielā (146m) kā arī izbūvēta autobusa pietura Ceriņu ielā, 
Aizputē.  

Projekta īstenošanai nepieciešamā summa plānota EUR 261 118,72 (divi simti 
sešdesmit viens tūkstotis viens simts astoņpadsmit euro un 72 centi) apmērā. 

Kopējās būvdarbu izmaksas pēc iepirkuma veikšanas ir EUR 248 684,50 (divi simti 
četrdesmit astoņi tūkstoši seši simti astoņdesmit četri euro un 50 centi) ar PVN. Projekta 
būvuzraudzībai un autoruzraudzībai plānoti EUR 12434,22 (divpadsmit tūkstoši četri simti 
trīsdesmit četri euro un 22 centi).   

 

A.Radzevičs norāda, ka noteikumos minēts, ka nepieciešams saņemt 
Satiksmes ministrijas atzinu vai tāds jau ir saņemts? 

 G.Brumbergs informē, ka sākumā nepieciešams pašvaldības domes lēmums. 
 

Par lēmumu balso: "par"  -  
8 (Sandris Bēča, Juris Grasmanis, Andris 
Jankovskis, Andris Jefimovs, Gatis Kalniņš, 
Raimonds Reinis, Edgars Treimanis, Jānis Veits) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai domes sēdē darba kārtības 
jautājumu "Par aizņēmumu investīciju projekta 
„Grants ielu asfaltēšana Aizputes pilsētā, apvienojot 
ar autobusa pieturas izveidi Ceriņu ielā - Aizputē” 
īstenošanai". 

 
 

4.§ 
Par aizņēmumu no Valsts kases projekta “Pašvaldības autoceļa- Bārtas autoceļš 

– Limbiķi - Ālande pārbūve (A12)” īstenošanai 

Ziņo Gints Brumbergs 

Būtība - Dienvidkurzemes novada pašvaldības rīcības un investīciju plāna 2022.-
2027.gadam projekts Nr.5.1.243 paredz darbību “Veikt autoceļa A12 Bārtas autoceļš – 
Limbiķi – Ālande pārbūvi, izbūvējot asfalta segumu”. Projektā plānots izstrādāt tehnisko 
dokumentāciju, kas ir jau paveikts, un veikt autoceļa A12 Bārtas autoceļš- Limbiķi- Ālande 
pārbūvi, izbūvējot asfalta segumu 700m garumā. 



Atklātā konkursa rezultātā par tehniskās dokumentācijas izstrādi, būvdarbu 
veikšanu un autoruzraudzību noslēgts līgums ar SIA “A-Land”. Projekta realizācijas 
kopējās izmaksas pēc iepirkuma veikšanas ir 130 316,71 EUR ar PVN, no kurām 
120 893,23 EUR ir plānotas būvdarbiem.  

 

Par lēmumu balso: "par"  -  
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5.§ 
Par EJZF projekta "Baltijas jūras piekrastes sasniedzamības uzlabošana 

Grobiņas novada, Medzes pagastā īstenošanai aizņēmumu ņemšanu Valsts kasē 

Ziņo Gints Brumbergs 

Būtība - 2021.gada janvārī Grobiņas novada dome iesniedza projekta “Baltijas 
jūras piekrastes sasniedzamības uzlabošana Grobiņas novada, Medzes pagastā” 
iesniegumu (turpmāk -Projekts) biedrības “Liepājas rajona partnerība” izsludinātajā 
atklātā konkursā Eiropas Jūrlietu un zivsaimniecības fonda (EJZF) Rīcības programmas 
2014.- 2020.gadam pasākumam “Sabiedrības virzītas vietējās attīstības stratēģiju 
īstenošana”.  

Projekta mērķis - Dienvidkurzemes novada pašvaldības piederošo autoceļu 
posma Spilvas-Šķēde 5,2 km un Jūrmalas ceļš-Liedagi 0,58 km garumā pārbūve 
izmantojot asfaltbetona segumu un autostāvvietu laukuma pārbūve, tādējādi veidot drošu 
un kvalitatīvu ceļa posmu līdz izejai pie Baltijas jūras, sniedzot iespēju paplašināt 
uzņēmējdarbību, apdzīvotības un atpūtas iespējas interesentiem. 

Uz Projekta iesniegšanas brīdi Grobiņas novada dome bija pieņēmusi lēmumu 
(2021.gada 28.janvāra domes lēmums protokols Nr.1, 30.§), kura 3.punkts nosaka 
“projekta priekšfinansējumu un līdzfinansējumu nodrošināt no pašvaldības budžeta 
līdzekļiem vai ņemot aizņēmumu Valsts kasē”.  

Dienvidkurzemes novada Finanšu komisija pieņēma lēmumu (2021.gada 
2.februāra  rakstiskās lēmuma pieņemšanas procedūras protokols Nr.16  2. §), lēmuma 
1.punkts nosaka  “Atbalstīt projekta “Baltijas jūras piekrastes sasniedzamības 
uzlabošana Grobiņas novada, Medzes pagastā” iesniegšanu izsludinātajā konkursā un 
īstenošanu. 



Projekta realizācijas kopējās būvdarbu izmaksas pēc iepirkuma veikšanas ir 
745977,18 EUR ar PVN. Saskaņā ar 16.03.2023. Lauku atbalsta dienesta vēstuli Nr.02.6-
11/23/117-e projekta attiecināmās izmaksas 649522,62 EUR. No Lauku atbalsta dienesta 
ir saņemts avanss Projekta realizācijai – 116914,05 EUR. Aizņēmums no Valsts kases ir 
nepieciešams 524763 EUR apmērā projekta priekšfinansējumam un līdzfinansējumam. 
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6.§ 
Par saistošo noteikumu “Par decentralizēto kanalizācijas pakalpojumu 
sniegšanas un uzskaites kārtību Dienvidkurzemes novada pašvaldībā” 

apstiprināšanu 

Ziņo Eva Mahta 

Būtība - Ūdenssaimniecības pakalpojuma likuma 6.panta ceturtās daļas 5.punkts 
un MK Noteikumu Nr. 384 no 2017.gada 27.jūnija “Noteikumi par decentralizēto 
kanalizācijas sistēmu apsaimniekošanu un reģistrēšanu” 6.punkts nosaka, ka pašvaldība 
izdod saistošos noteikumus par decentralizēto kanalizācijas pakalpojumu sniegšanas un 
uzskaites kārtību.  

Saistošo noteikumu būtība ir noteikt decentralizēto kanalizācijas sistēmu, kuras 
nav pievienotas sabiedrisko ūdenssaimniecības pakalpojumu sniedzēja centralizētajai 
kanalizācijas sistēmai, kontroles un uzraudzības kārtību; minimālo biežumu notekūdeņu 
un nosēdumu izvešanai no decentralizētajām kanalizācijas sistēmām; prasību minimumu 
asenizatoriem; asenizatoru reģistrācijas kārtību; decentralizēto kanalizācijas sistēmu 
reģistrācijas kārtību; decentralizēto kanalizācijas pakalpojumu sniegšanas un uzskaites 
kārtību, tai skaitā pašvaldības kompetenci minētajā jomā; decentralizēto kanalizācijas 
sistēmu īpašnieku un valdītāju pienākumus; atbildību par saistošo noteikumu 
pārkāpumiem Dienvidkurzemes novada administratīvajā teritorijā. 

E.Mahta iepazīstina komitejas locekļus ar saistošo noteikumu projektu. 

E.Treimanis jautā ar kādiem resursiem notiks saistošo noteikumu īstenošana? 



E.Mahta norāda, ka noteikumos paredzēts, ka reģistru uzturēšanu veic 
pašvaldības vides speciālists. Reģistrs tiks veikts GIS sistēmā. 

E.Treimanis jautā vai tiks veidotas jauna amata vieta, lai nodrošinātu noteikumu 
ievērošanu? 

E.Mahta atbild, ka šobrīd jau pašvaldībā ir divi vides speciālisti un jauna amata 
vietas veidošana nav paredzēta, bet nākotnē iespējams būs nepieciešami papildus 
finanšu resursi, lai nodrošinātu šo noteikumu kontroli. 

E.Treimanis jautā vai noteikumos noteikts, ka speciālisti varēs arī privātīpašumos 
veikt pārbaudes? 

E.Mahta atbild, ka noteikumos minēts, ka pašvaldībai ir tiesības veikt pārbaudes.  

E.Treimanis jautā, kādā veidā notiks iedzīvotāju informēšana par šādu saistošo 
noteikumu pieņemšanu un ievērošanu? 

E.Mahta atbild, ka informācija tiks publicēta gan pašvaldības mājaslapā, gan 
pašvaldības avīzē, tāpat vides speciālistiem tiks dots uzdevums par iedzīvotāju 
informēšanu. 

A.Radzevičs norāda, ka Pašvaldību likuma 4.pants 1.punkts nosaka, ka 
pašvaldībai ir pienākums organizēt ūdenssaimniecības pakalpojumus, ja iedzīvotāji liks 
turpmāk šo paklapojumu nodrošināt, ko darīs pašvaldība, tuklāt likumā norādīts, ka tas 
ir pašvaldības pienākums “neatkarīgi no tā, kā īpašumā atrodas dzīvojamais fonds”. 
Kura tiesību norma šeit tiks piemērota? 

E.Mahta norāda, ka tad iesniedzējam jāvēršas attiecīgās teritorijas 
apsaimniekošanas uzņēmumā. 

SIA “Aizputes nami” vadītāja Vēsma Martuzāne informē, ka šādas situācijas ir 
bijušas, ka iedzīvotāji no tuvākajām viensētām vēlas pieslēgties pie ūdenssaimniecības 
centralizētajiem tīkliem, ja turpmāk pieaugtu pieprasījums no viensētām, uz kurām 
attiecas šie noteikumi, teritoriju apsaimniekotājiem nepietiks investīcijas tīklu uzbūvei. 

A.Radzevičs norāda, ka 33. punkts nav precīzi nodefinēts, saistošajos noteikumos 
jānorāda precīzi par kādu izdarīto pārkāpumu pienākas sods. 

E.Mahta sola precizēt noteikumu 33. punktu līdz domes sēdei. 

 E.Treimanis norāda, ka par iepriekšējo izpildvaru neizdarību, nebūtu 
nepieciešams atbildēt Dienvidkurzemes pašvaldības deputātiem 

J.Veits norāda, ka tas nav iepriekšējo izpildvaras neizdarības dēļ, bet pirms 
teritoriālās reformas, projektos par ūdensaimniecības un kanalizācijas sakārtošanu 
pagastu teritorijās atbalstu vairāk saņēmušas lielās pašvaldības. 

A.Radzevičs informē, ka mēs nevaram izpildīt pašvaldības funkciju, bet sodu gan 
varēsim pieprasīt. Līdzatbildība arī jāuzņemas pašvaldībai. 

E.Mahta norāda, ka reģistrācija notiks pēc iedzīvotāju pašapliecinājuma, aizpildot 
reģistrācijas formu, visās pašvaldības viensētās atbildīgais speciālists nespēs veikt 
pārbaudes. 



A.Radzevičs norāda, ka palika neatbildēts jautājums, ko darīs pašvaldība, ja 
iedzīvotāji pieprasīs nodrošināt pašvaldībai ūdensaimniecības un kanalizācijas 
pakalpojumu? 

J.Grasmanis informē, ka pašvaldībai tādā gadījumā jāorganizē izvešanas 
pakalpojumu nodrošināšana. 

V.Martuzāne informē, ka vismazākās izmaksas sastāda izvešanas pakalpojumu 
nodrošināšana, vislielākas izmaksas sastāda decentralizētās sistēmas nodrošināša 
atbilstība vides prasībām. 

Par lēmumu balso: "par"  -  
8 (Sandris Bēča, Juris Grasmanis, Andris 
Jankovskis, Andris Jefimovs, Gatis Kalniņš, 
Raimonds Reinis, Edgars Treimanis, Jānis Veits) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai domes sēdē darba kārtības 
jautājumu "Par saistošo noteikumu “Par 
decentralizēto kanalizācijas pakalpojumu 
sniegšanas un uzskaites kārtību Dienvidkurzemes 
novada pašvaldībā” apstiprināšanu" ar labojumiem. 

 
 

8.§ 
Par grozījumiem Dienvidkurzemes novada Sporta pārvaldes amatu katalogā 

Ziņo Mairita Krētaine 

Būtība - Personāla daļā ir saņemts Dienvidkurzemes novada Sporta pārvaldes 
vadītāja Anda Ādiņa 22.03.2023. iesniegums Nr.SP/2023/1.6/6-N (saņemts 22.03.2023. 
Reģ.Nr. DKN/2023/4.10/1191-S) ar lūgumu veikt izmaiņas Dienvidkurzemes novada 
Sporta pārvaldes amatu katalogā. Izmaiņas nepieciešamas sakarā ar to, ka 
Dienvidkurzemes novada Sporta pārvaldes Nīcas nodaļā, audzēkņu skaitam kritiski 
samazinoties ir likvidējušās airēšanas slaloma treniņu grupas un amata vieta ir vakanta. 
Ierosinājums ir sporta trenera amata vietu un esošo slodzi no Nīcas nodaļas pārcelt uz 
Aizputes nodaļu, kā arī nomainīt nosaukumu uz trenažieru zāles instruktors. Trenažieru 
zāles instruktora amata pienākumos būtu Aizputes un Cīravas trenažieru zāles 
apmeklētāju apmācīšana un konsultēšana. Finansējums ir paredzēts Dienvidkurzemes 
novada Sporta pārvaldes 2023.gada budžetā. 
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9.§ 
Par grozījumiem 04.01.2023. "Pilnvarojuma līguma ar SIA "Aizputes nami" par 

dzīvojami māju apsaimniekošanu un pārvaldīšanu" Pielikumā 

Ziņo Vēsma Martuzāne 

Būtība - Pamatojoties uz Dienvidkurzemes novada pašvaldības domes 
29.12.2022. sēdes lēmumu Nr.1318  04.01.2023. tika noslēgts pilnvarojuma līgums 
saskaņā ar kuru, sākot ar 2023.gada 1.janvāri SIA “Aizputes nami” tika pilnvaroti pārvaldīt 
un apsaimniekot Dienvidkurzemes novada pašvaldības īpašumā un valdījumā esošās 
dzīvojamās mājas, ar mājām funkcionāli saistītās ēkas, būves un mājām piesaistītos 
zemes gabalus Dienvidkurzemes novada Aizputes pilsētā, Kazdangas, Aizputes, Lažas, 
Kalvenes un Cīravas pagastu administratīvajās teritorijās, kā arī apsaimniekot un uzturēt, 
izīrēt un iznomāt Dienvidkurzemes novada pašvaldības īpašumā esošās dzīvojamās 
telpas un iekasēt īres maksas peļņas daļu. 

Izpildot līgumā noteiktos pienākumus, SIA “Aizputes nami” konstatēja, ka 
sabiedrībai nav nodoti 10 īpašumi: Kazdangas pag., Bojās, Boju gatve 6, Aizputes pag. 
Lejas 1., Lejas 2., Lejas 3., Upeslīči; Cīravas pag. Cīrava, Cents, Liepas, Tautas nams, 
Vītoli, Ierēdņi, kurus  jau faktiski apsaimnieko un pārvalda. 
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10.§ 
Par nekustamā īpašuma "Brūzis", Kalēti, Kalētu pagasts, nedzīvojamo telpu 

nomas līguma slēgšanu 

Ziņo Marina Kokovihina 

Būtība - Izskatot SIA “Tet”, reģ.Nr. 40003052786 juridiskā adrese Dzirnavu iela 105, 
Rīga, LV-1011, iesniegumu, (reģistrēts 2023. gada 08.februārī Nr. DKN/2023/4.10/551-
S), kurā lūgts pagarināt telpu nomas līgumu par telpu nomu ēkā “Brūzis”, Kalētu pagastā 
līdz 2030.gada 01.jūnijam telekomunikāciju pakalpojumu nodrošināšanai. 

 

E.Treimanis informē, ka jautājums izskatīts arī Attīstības un tautsaimniecības 
komitejā. 

A.Radzevičs jautā, vai uzņēmumam papildus tiks aprēķināta ēkas 
apsaimniekošanas maksa? 

M.Kokovihina atbild, ka SIA “Tet” pie nekustamā īpašuma nomas maksas papildus 
būs jāmaksā arī ēkas apsaimniekošanas izdevumi. 

S.Bēča norāda, ka lēmumprojekta 2.punktā noteikts, ka uzņēmumam divu mēnešu 
laikā no domes lēmumu saņemšanas, jānoslēdz līgums ar SIA “Priekules nami”.  
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11.§ 
Par zemes vienības daļas Brīvības iela 13, Vaiņode, Vaiņodes pagasts, 

iznomāšanu karsto dzērienu tirdzniecības automāta izvietošanai 

Ziņo Ilze Lācīte 

Būtība - Izskatot SIA “Coffee Address”, reģ. Nr.40003174017  (turpmāk – 
iesniedzējs), juridiskā adrese, Mūkusalas iela 42, Rīga, iesniegumu (reģ. ar Nr. 
DKN/2023/4.10/159-S), kurā lūgts atļaut izvietot karsto dzērienu tirdzniecības automātu, 
Brīvības ielā 13, Vaiņodē, Vaiņodes pagastā, jo vēlas paplašināt karsto dzērienu 
automātu tīklu. 



 

I.Lācīte informē, ka lēmumprojektā nepieciešamas veikt izmaiņas lemjošā daļā 
papildinot ar punktu 1.2. kurā uzdod SIA “Coffee Adress” slēgt zemes nomas līgumu ar  
SIA “Aizputes nami” un 1.3. punktā nosakot, ka šī zemes nomas maksa paliek īpašuma 
apsaimniekotāja rīcībā. I.Lācīte informē, ka arī klāt pievienotajā līgumā līdz domes sēdei 
būtu veicami precizējumi. 

E.Treimanis jautā vai šādos gadījumos iznāk, ka pašvaldība pārdod 
elektroenerģiju? 

I.Lācīte atbild, ka pašvaldība nepārdod elektroenerģiju, bet patērētājs maksā par 
patērēto. 

E.Treimanis norāda, ka pašvaldība tomēr pārdod tad elektroenerģiju, tāpat ir 
veikta elektroenerģijas skaitītāja izbūve, kas apmaksā šos izdevumus? 

R.Reinis informē, ka elektroenerģijas pieslēgums ir izveidots senāk, pašvaldība 
tikai uzlikusi kontroles skaitītāju, kas nodrošinās elektroenerģijas uzskaiti šim 
patērētājam. 

E.Treimanis jautā, kas apmaksā izdevums par kontroles skaitītāja uzlikšanu? 

R.Reinis atbild, ka visticamāk nomas tarifā kontroles skaitītāja uzlikšana izmaksas 
nav iekļautas. 

E.Treimanis norāda, ka tomēr šī kontroles skaitītāja uzstādīšanas izmaksas būtu 
jāveic SIA “Coffee Adress”. 

J.Grasmanis norāda, ka pašvaldībai skaitītājs paliks, ja arī uzņēmums pārtrauks 
sadarbību, turklāt tas varētu būt nepieciešam, ja uzrastos jauns patērētājs. 

E.Treimanis uzskata, ka šos izdevumus nepieciešams bijis apmaksāt SIA “Coffee 
Adress”. 

A.Radzevičs norāda, ka līdz domes sēdei šo jautājumu nepieciešams precizēt. 
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12.§ 
Par atzinuma sniegšanu 

 
Ziņo Mairita Krētaine, Vija Jablonska 

 
Būtība - Saskaņā ar 28.03.2023. Ministru kabineta noteikumiem Nr.151 Grozījumi 

Ministru kabineta 2018. gada 18. decembra noteikumos Nr. 851 "Noteikumi par zemāko 
mēnešalgu un speciālo piemaksu veselības aprūpes jomā nodarbinātajiem" (stājās spēkā 
01.04.2023.), māsām (vispārējās aprūpes māsām) zemākā mēnešalgas likme tiek 
noteikta 1116 EUR apmērā. Dienvidkurzemes novada pašvaldībā 2023.gadā māsām 
(vispārējās aprūpes māsām) atalgojums ir noteikts 1084 EUR apmērā. 

Saskaņā ar 28.03.2023. Ministru kabineta noteikumiem Nr.156 Grozījumi Ministru 
kabineta 2018. gada 28. augusta noteikumos Nr. 555 "Veselības aprūpes pakalpojumu 
organizēšanas un samaksas kārtība" (stājās spēkā 01.04.2023.) ārstiem vidējā darba 
samaksa mēnesī tiek noteikta 1639 EUR  apmērā, bet ārstniecības un pacientu aprūpes 
personām un funkcionālo speciālistu asistentiem speciālistiem Dienvidkurzemes novada 
pašvaldībā 2023.gadā ārstiem darba samaksa mēnesī ir noteikta 1633 EUR apmērā un 
feldšeriem 1148 EUR apmērā. 

Dienvidkurzemes novada pašvaldībā sakarā ar izmaiņām Ministru kabineta 
noteikumos ir nepieciešams no 01.04.2023. palielināt atalgojumu Dienvidkurzemes 
novada pašvaldības izglītības iestāžu medicīnas māsām, Veselības aprūpes centra 
mediķiem un Sociālā atbalsta centra “Vaiņode” medicīnas māsai.  

Dienvidkurzemes novada pašvaldības iestādes lūdz Finanšu komitejas atzinumu 

un saskaņojumu papildus finansējuma nodrošināšanai mediķu atalgojumam. Līdz gada 

beigām kopā nepieciešami 25 189 EUR. 
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Atbalstīt papildus finansējuma nodrošināšanu 
mediķu atalgojumam 25 189 EUR apmērā. 

 
Sēdes vadītājs S.Bēča, pēc E.Mahtas lūguma, ierosina sākt izskatīt jautājumu 

“14.§ Par izmaiņām Dienvidkurzemes novada Kultūras pārvaldes amatu katalogā”. 
 

 
14.§ 

Par izmaiņām Dienvidkurzemes novada Kultūras pārvaldes amatu katalogā 

Ziņo Linards Tiļugs, Eva Mahta 



Būtība - Lai uzlabotu Dienvidkurzemes novada senlietu krātuvju piedāvājumu, 
2022. gada vasaras tūrisma sezonā visās novada senlietu krātuvēs tika veikts 
apmeklētāju monitorings. 2023. gada janvārī, turpinot izpēti īpaši izveidota komisija veica 
izvērtēšanas darbu katrā senlietu krātuvē. Noslēguma priekšlikumus izvērtēja speciāli 
izveidota darba grupa izpilddirektora vietnieces Evas Mahtas vadībā. 

Lai veidotos novada identitāte, kā arī lai nepazustu kultūrvēsturiskās vērtības, 
jārada kvalitatīvi apstākļi un jānodrošina profesionāla pieeja seno lietu saglabāšanā. Tajā 
skaitā visu vērtību reģistrēšanu, aprakstīšanu un digitalizēšanu, lai nekas no vākuma 
neaizietu zudībā. 

Pēc Kultūras pārvaldes un senlietu krātuvju darba izvērtēšanas grupas 
ieteikumiem, jāveido vienota Dienvidkurzemes novada senlietu krātuve atbilstošās 
telpās, kurās tiktu koncentrētas visas novadā uzkrātās senlietas. Tās vadītājam, kas 
vienlaicīgi būs arī galvenais krājumu glabātājs (1,0), pienākumos ietilps – inventarizēt, 
aprakstīt un iekārtot jaunajā novietnē atlasītos priekšmetus, kas atlasīti no novada 
slēgtajām mazajām krātuvēm (Otaņķi, Cīrava, Gramzda, Virga, Kalēti, Purmsāti, Krote), 
kurās ir mazs apmeklējums vai ir nepiemēroti apstākļi vērtīgo lietu uzglabāšanai, vai ir 
neiespējami izveidot mūsdienīgu un apmeklētājiem saistošu ekspozīciju ar stāstu. Nīcas 
senlietu krātuvē, kurā ir liels apmeklējums, bagāts krājums un perspektīvā iezīmēta Nīcas 
klēts attīstība, vadītāja amata vietas slodzi palielināt no 0,5 uz 1,0. Gaviezes senlietu 
krātuves lielo krājumu pagaidām nepārvietot, bet nodrošināt krājuma pilnīgu uzskaiti, 
vienlaicīgi samazinot amata slodzi no 0,5 uz 0,3.   

Dienvidkurzemes novada Kultūras pārvalde ierosina amatu kataloga sadaļā 
“Kultūras mantojuma nodaļa” izdarīt šādus grozījumus: 

1. svītrot  3 (trīs) Senlietu krātuves vadītāju amata vietas ar 0,5 slodzi (Otaņķi, 
Gavieze, Cīrava); 

2. svītrot 5 (piecas) Senlietu krātuves vadītāju amata vietas ar 0,3 slodzi 
(Gramzda, Virga, Kalēti, Purmsāti, Krote) un papildināt ar 1 (vienu) Senlietu 
krātuves vadītāja amata vietu ar 0,3 slodzi (Gavieze); 

3. palielināt 1 (vienu) Senlietu krātuves vadītāja amata vietas slodzi no 0,5 uz 1 
(Nīca); 

4. papildināt amatu katalogu ar 1 (vienu) Dienvidkurzemes senlietu krātuves 
galvenā krājuma glabātāja amatu vietu ar 1 slodzi (atalgojums par slodzi 
960,00 EUR). 

 

E.Mahta prezentē komitejas locekļiem Kultūras pārvaldes un senlietu krātuvju 
darba izvērtēšanas grupas apkopoto informāciju. 

E.Treimanis jautā vai senlietu krātuves plānotas pārveidot par muzejiem? 

E.Mahta atbild, ka šobrīd nav paredzēts, bet atsevišķas senlietu krātuvēs ir 
iespējams. 

E.Treimanis informē, ka deputāti Virgas muižu ir apsekojuši un ir informēti, kādā  
bīstamā tehniskā stāvoklī ir ēkas balkons, bet sagatavotajā prezentācijā norādīts, ka tur 
turpmāk paredzēta senlietu krātuve. Vai šī vīzija ir izpildāma? 

E.Mahta atbild, ka pašvaldības budžetā plānots sakārtot Virgas muižas ēkas 
balkonu. Saņemts ir kontroles biroja lēmums, ja tas tiks ignorēts, tad Virgas muižas ēkai 
būs liegta ekspluatācija.  



E.Treimanis norāda, ka pēc komitejas sēdes vēlas runāt ar G.Brumbergu un 
E.Mahtu. 

L.Tiļugs norāda, ka senlietu krātuves var būt muzeji, bet noteicošais nav 
finansējums, bet gan iestāžu iespējamība. Muzejos eksponāti ir skatāmi, bet senlietu 
krātuvēs tos drīkt aptaustīt un lietot. 

A.Radzevičs jautā, kādas darbības paredzētas ar atbrīvotajām ēkām? 

E.Mahta informē, ka atsevišķas ēkas varētu nodot atsavināšanai. 

A.Radzevičs jautā vai ir redzējums, kur turpmāk ekspozīcijas tiktu pārvietotas? Ja 
pievieno klāt bibliotēkām vai tad nebūtu nepieciešams palielināt bibliotekāra atalgojumu? 

E.Mahta informē, ka vēl jāveic arī pašvaldības bibliotēku darbību izvērtēšana, 
iespējams, kādas bibliotēkas funkcijas pamainīšana, bet lai vienotos par izmaiņām 
sākumā jāveic izpēte. 

A.Radzevičs ierosina izmaiņas Kultūras pārvaldes amatu katalogā veikt ar 
2023.gada 1.jūliju, lai varētu laicīgi sagatavotu dokumentāciju. 

S.Bēča norāda, ka Virgas muižā netikai jāsakārto balkons, bet arī telpām, kurās 
atradīsies ekspozīcijas, ir nepieciešams veikt remontdarbus. 

L.Tiļugs informē, ka remontdarbus var veikt pamazām. 

M.Krētaine norāda, ka Aizputes novadpētniecības muzejam un Pāvilostas  
novadpētniecības muzejam izmaiņas tika solītas ar 2023.gada 1.maiju. 

A.Radzevičš norāda, ka izmaiņas nepieciešams veikt Kultūras budžeta ietvaros. 
 

Sēdes vadītājs S.Bēča ierosina izmaiņas Aizputes novadpētniecības muzejam un  
Pāvilostas  novadpētniecības muzejam veikt ar 
2023.gada 1.maiju, bet pārējas plānotās izmaiņas 
Dienvidkurzemes novada Kultūras pārvaldes 
amatu katalogā veikt ar 2023.gada 1.jūliju. 

 

Komitejas locekļi atbalsta S.Bēča ierosinājumu. 
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Virzīt tālākai izskatīšanai domes sēdē darba kārtības 
jautājumu "Par izmaiņām Dienvidkurzemes novada 
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13.§ 
Par atzinuma sniegšanu 

 
Ziņo Linards Tiļugs, Eva Mahta 

 
Būtība - 2023.gada 21.februārī ir saņemts iesniegums no Aizputes 

novadpētniecības muzeja vadītājas par Aizputes novadpētniecības muzeja speciālistu 
darba atalgojumu un apkopējas slodzi. Iesniegumā ir norādīts, ka akreditēto muzeju 
speciālistu darbs atalgojumu ziņā ir novērtēts zemāk kā pārējās novada kultūras jomas 
iestādēs strādājošiem speciālistiem. 

2022. gada janvāra domes sēdē, pamatojoties uz Valsts un pašvaldību institūciju 
amatpersonu un darbinieku atlīdzības likuma 7.pantu, Dienvidkurzemes novada domes 
“Dienvidkurzemes novada pašvaldības institūciju amatpersonu un darbinieku atlīdzības 
nolikuma” 9.punktu, Dienvidkurzemes novada pašvaldības dome nolēma muzeju 
vadītājiem un darbiniekiem paaugstināt atalgojumu par 10% attiecībā pret iepriekšējo. 
Šie darbinieki bija izņēmums, un šāda pieeja neatspoguļo patieso noslodzi un darba 
apjomu, kā arī nenodrošina līdzvērtīgu novērtējumu novada kopainā. 

Dienvidkurzemes novada Kultūras pārvalde lūdz sniegt atzinumu un saskaņot muzeju 
darbinieku atalgojuma izmaiņas saskaņā ar Pielikumu Nr.1. 

 

L.Tiļugs informē Finanšu komitejas locekļus par plānotajām izmaiņām muzeju 

darbinieku atalgojumā. 
 

A.Radzevičs norāda, ka šī lēmumprojekta pielikums ir līdzīgs ar iepriekš skatītā 

jautājuma pielikumu, un jautā vai ar abos pielikumos minētajām izmaiņām var nosegt 

visas plānotās muzeju un muzeju darbinieku finansējuma izmaiņas? A.Radzevičs norāda, 

ka viņa pārstāvētā politiskā partija “Latvijas Reģionu Apvienība” vēlētājiem solījusi, ka 

sabiedriskie centri Nīcas novadā netiks slēgti, turklāt priekšlikums samazināt finansējumu 

sabiedriskajiem centriem, lai palielinātu algas muzeju darbiniekiem nebūtu atbalstāms. 

E.Mahta informē, ka šoreiz izmaiņas sabiedriskajos centros netiks izskatītas, bet 

diemžēl dati pielikumā palikuši. 
 

A.Radzevičs norāda, ka aprēķini ir veikti neprecīzi, bet tiem, lai pieņemtu lēmumus  

tomēr vajadzētu būt korektiem. 
 

E.Treimanis norāda, ka muzeju izvērtējums arī ir subjektīvs, jo nav veikti muzeju 

apmeklējumu aprēķini attiecībā pret darba slodzi. 
 

L.Tiļugs aicina Finanšu komitejas locekļus saskaņot Kultūras jautājumu komitejas 

kopā ar izpilddirekciju un personāldaļu veiktās izmaiņas muzeju darbinieku atalgojumā. 
 

E.Mahta norāda, ka finansējumu plānoto izmaiņu veikšanai būs nepieciešams rast 

Kultūras budžetā.  
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Saskaņot muzeju darbinieku atalgojuma izmaiņas 
saskaņā ar Pielikumu Nr.1. 

 

    

Aizputes novadpētniecības muzeja vadītāja Jolanta Berga lūdzu Finanšu 

komitejas akceptu par projekta pieteikumu “Kopīgo un atšķirīgo meklējot: 

Dienvidkurzemes novada kultūrvēsturiskais mantojums - otēti sadzīves priekšmeti” 

sagatavošanu VKKF mērķprogrammas “Latviešu vēsturisko zemju attīstības programma” 

projektu konkursam “Kurzemes kultūras programma 2023”. Projekta aktivitātes būs 

Dienvidkurzemes novada Kultūras mantojuma mēneša (septembris) pasākumu 

programmas sastāvdaļa un tās plānotas 2023. gada septembra/ oktobra mēnešos 

Aizputes novadpētniecības muzejā Skolas ielā 1, savukārt projekta ietvaros izveidotā  

ceļojošā izstāde būs apskatāma visos Dienvidkurzemes novada pagastos un pilsētās visa 

2024. gada garumā. Projekta realizācijas laiks no 01.06.2023. - 01.11.2023. 

Finanšu komitejas locekļi atbalsta J.Bergas pieteikuma iesniegšanu 

Dienvidkurzemes novada pašvaldības Attīstības un uzņēmējdarbības daļai.  

 
15.§ 

Par ziedojumu sadarbības pašvaldībai Ukrainā 
 

Ziņo Eva Mahta 
 
Būtība - Dienvidkurzemes novada pašvaldība 2023.gada 18.aprīlī (iereģistrēts 

lietvedības sistēmā ar Nr.DKN/2023/4.10/1583-S) saņēmusi sadarbības pilsētas Ukrainā 
– Kamiņa - Kaširskas pilsētas pateicību par jau sniegto humāno palīdzību Kamiņa-
Kaširskas teritoriālajai kopienai Krievijas karaspēka iebrukuma laikā Ukrainā un  lūgumu 
rast iespēju Ukrainas aizstāvjiem nodot medicīnisko automašīnu pirmās palīdzības 
nodrošināšanai un ievainoto transportēšanai. Automašīnu plānots nodot aizstāvjiem 
frontes līnijā. Dienvidkurzeme nolemj dāvināt (ziedot) Ukrainas Kamiņa - Kaširskas 
pilsētai, drošības nodrošināšanai, sekojošu tehnikas vienību: vieglā medicīniskā 
automašīna VW LT28 ar numurzīmi FN8128, izlaiduma gads 2005, inventāra Nr. 4409 
bilances vērtība EUR 0,00.  
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Finanšu komitejas priekšsēdētāja vietnieks Sandris Bēča 
 
 
Komitejas sekretārs Santa Ķūse 
 
 
 

ŠIS DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO 

PARAKSTU UN SATUR LAIKA ZĪMOGU 

 


